
 

 

Protokół 
z posiedzenia wspólnego Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zawidowie 

                 odbytego w dniu 25 czerwca 2019 r. w sali konferencyjnej  
Urzędu Miejskiego w Zawidowie  

 
 
Posiedzenie Komisji rozpoczęto o godz. 15.00. Posiedzeniu przewodniczył Pan Rafał Ryż– 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Zawidowie. 
Udział w posiedzeniu wzięli radni oraz zaproszeni goście - listy obecności radnych oraz 
zaproszonych gości stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rafał Ryż poprosił Przewodniczących Komisji Stałych o otwarcie posiedzeń 
Komisji. 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Andrzej Pilarski otworzył posiedzenie 
Komisji Budżetu i Finansów.  
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Pan Grzegorz Drabko otworzył 
posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Pani Danuta 
Lachowicz otworzyła posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidów z działalności między sesjami. 
3. Raport o stanie gminy Zawidów za rok 2018: 

a) przedstawienie raportu, 
b) debata nad raportem, 
c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Zawidów.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 
wykonania budżetu Gminy Zawidów za rok 2018: 
a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Zawidów 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Zawidów za 2018 r., 
b) opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy Miejskiej Zawidów za rok 

2018, 
c) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania 

z wykonania budżetu Gminy Zawidów za rok 2018, 
5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Zawidów: 

a) wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Zawidowa  za  
rok 2018,  

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Zawidowie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Zawidowa za rok 
2018, 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Zawidowa za 
rok 2018, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2019. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Zawidów.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu 

po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat. 
9. Sprawy różne. 
10. Zamknięcie obrad. 

 
 
 



 

 

 
 
 
 
      4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz  
          sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Zawidów za rok 2018: 

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Miasta 
Zawidów sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Zawidów za 2018 r., 

b) opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy Miejskiej Zawidów 
za rok 2018, 

c) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 
sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Zawidów za rok 2018, 

 

Przewodniczący Rady Rafał Ryż przekazał, iż do Rady Miejskiej wpłynęła opinia Regionalnej 
Izby Obrachunkowej do przedstawionego sprawozdania, która jest pozytywna i poprosił  
o zadawanie pytań.  

Pytań nie zadano.  

Radny Andrzej Pilarski przekazał, iż Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Zawidowie podjęła 
czynności ustawowe, nie wniosła uwag do sprawozdania i tym samym wydała opinię 
pozytywną. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Zawidów: 
a) wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Zawidowa  za  

rok 2018,  
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Zawidowie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Zawidowa za rok 
2018, 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Zawidowa za 
rok 2018, 
 

Przewodniczący Rady R. Ryż poinformował, iż do Biura Rady wpłynęła opinia Regionalnej 
Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Zawidowa za rok 2018 i jest ona pozytywna.  

Pytań nie zadano.  

      6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok  
           2019. 

Skarbnik Miasta Lidia Niećko przekazała, iż zmiany w budżecie dotyczą dochodów, które 
znalazły swoje źródło w wydatkach. Zmniejszono planowane wydatki inwestycyjne dot. 
projektu pn. „Rowerem wokół Gór Izerskich” współfinansowanego ze środków EFRR  
w ramach współpracy transgranicznej Interreg Republika Czeska - Polska. Przewidywany koszt 
projektu na 2019 r. to 752.308 zł, w tym środki z Unii Europejskiej to 639.462 zł.  

Projekt nie będzie realizowany w roku 2019  uwagi na odrzucenie wniosku.  



 

 

Zwiększa się wydatki w kwocie 55.106 zł na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. 
Przebudowa Placu Zwycięstwa. Dodatkowo w dziale „Kultura fizyczna” zwiększa się wydatki 
w kwocie 58.824 zł na realizację zadania inwestycyjnego, dotyczącego małej infrastruktury 
sportowo - rekreacyjnej pn. „Otwarta Strefa Aktywności” przy ul. Cichej w Zawidowie. 
Zadanie finansowane z dotacji 25.000 zł i środków własnych budżetu. 

Radny Andrzej Pilarski zadał pytanie, czego dotyczy przesunięcia środków w wysokości 
12.124 zł w dziale „Turystyka”. 

Skarbnik Miasta Lidia Niećko odpowiedziała, iż dotyczy to zadania „Witka - Smeda” na 
zadania określone w projekcie. Wydatki są przesuwane z wydatków inwestycyjnych na zadania 
bieżące, czyli zakup sprzętu i tablicę informacyjną. 

Radny A. Pilarski zadał pytanie, czy odbył się odbiór ścieżki rowerowej z projektu „Witka - 
Smeda” i czy została ona dobrze wykonana. 

Burmistrz Miasta R. Łężny przykazał, iż odbioru jeszcze nie było, a jeśli chodzi o wykonanie, 
to ścieżkę wykonano lepiej niż to zakładał projekt.  

Radny A. Pilarski zadał pytanie, na jakim etapie jest „Otwarta Strefa Aktywności” przy ulicy 
Cichej. 

Kierownik Referatu Funduszy Pomocowych i Kontroli Pani Monika Grabowska - Stachowicz 
odpowiedziała, iż umowa jest sporządzona i będzie można ją podpisać po wprowadzeniu zmian 
w budżecie. Planowany termin wykonania inwestycji, to czerwiec - sierpień.  

 7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Zawidów. 

Przewodniczący Rady R. Ryż poinformował, iż projekt uchwały jest konsekwencją zmian  
w budżecie.  

Pytań nie zadano.  

 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 
gruntu po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodniczący Rady R. Ryż przekazał, iż projekt uchwały dotyczy działek nr ew. 406/4 Obr. 
I o pow. 56 m2, nr ew. 100 Obr. I o pow. 26 m2, nr ew. 388/10 Obr. I o pow. 135 m2, nr ew. 
406/4 Obr. I o pow. 40 m2, nr ew. 406/4 Obr. I  pow. 60 m2, nr ew. 406/4 Obr. I o pow. 40 m2, 
oraz nr ew. 718/22 Obr. I o pow. 1,5018 ha.  

Pytań nie zadano.  

 9. Sprawy różne. 

Radny Kamil Kozłowski zadał pytanie, czy istnieje możliwość wyburzenia budynku, w którym 
mieścił się ZREMB i wydzierżawiania terenu. 



 

 

Burmistrz Miasta R. Łężny wyjaśnił, iż zarówno działka, jak i budynek należą do skarbu 
państwa i są w użytkowaniu wieczystym przez Gminę Zawidów. Jednocześnie koszty 
wyburzenia takiego budynku są bardzo duże.  

Przewodniczący Rady R. Ryż przekazał, iż może należałoby rozeznać się w kosztach  
i w kolejnych latach wziąć pod uwagę temat wyburzenia budynku. 

Wobec braku pytań Przewodniczący R. Ryż o godzinie 16.00 zakończył część wspólną 
posiedzenia. 

 
 
            Protokołowała:                                                                  Przewodniczył: 

       Izabela Matuszczyk                                               Przewodniczący Rady Miejskiej                                                                   

                                                                                                             Rafał Ryż 


